
Høringsuttalelse 

 

Elevrådet på mellomtrinnet ved Testmann Minne skole har gått gjennom 
ordensreglementet i elevråd og på klassetrinnene. Vi har kommet frem til disse 
punktene som vi synes bør endres: 

- Vil at foreldre/foresatte skal få beskjed med en gang hvis det har skjedd 
noe som gir grunnlag for anmerkning. Vil ikke at det skal samles opp til 
utviklingssamtale to ganger i året, for da gruer man seg mer enn 
nødvendig.  

- Synes ikke noe om ordet anmerkning. Ønsker at det kan brukes et annet 
ord.  

- Hvis det går så langt at noen må bytte skole skal alt være prøvd ut. Som 
for eksempel psykolog for å få hjelp med sine egne problemer, slik at ting 
ikke skjer igjen.  

 

 

Elevråd mellomtrinn, Testmann Minne skole. 


